
 

 
 

Kolegium ředitele Fyzikálního ústavu 
9. zasedání dne 9. září 2021 

 
 

Z á p i s 
 
 
Přítomni:  prof. Zdeněk Stuchlík, doc. Petr Slaný, doc. Jiří Kovář, doc. Stanislav Hledík, 

Mgr. Martin Petrásek, Dr. Martin Urbanec, Hana Černínová, Lenka Polášková, 
Bc. Tereza Kapušová, BcA. Klára Jančíková 

 
Omluveni:  doc. Gabriel Török 
Program: 

1. Rozpočtové záležitosti 
2. Organizační záležitosti 
3. Studijní záležitosti 
4. Věda a zahraniční styky 
5. Rozvojové programy 
6. Public relations 
7. Aktuality z kolegia ředitele 
8. Různé 

 
 
1. Rozpočtové záležitosti 
 

a) Korekce rozdělení RVO mezi výzkumná centra 
- Upřesnění dle rozdělení stabilizační a motivační složky 

VC TFA: 20 225 502 Kč ( - 457 000 Kč spoluúčast GAČR) 
VC PFZD: 6 234 904 Kč 
FÚ zbytek: 824 412 Kč 

 
b) Prostředky RVO bude možno využívat na stipendia za vědecké aktivity studentů, nebo 

aktivity studentů bezprostředně spojené s vědeckými aktivitami (jako je propagace 
výsledků výzkumné činnosti). 

 
c) Nutnost upřesnění čerpání prostředků FÚ. 

 
i) Vyladění přehledů na účtu správy FÚ oddělení prostředků na vzdělávací 

činnost od prostředků na projektové aktivity.  
 
Provede L. Polášková, termín 15. 10. 2021. 
 



ii) Přehodnocení rozložení úvazků mezi vzdělávací činnost u některých 
pracovníků FÚ, aby bylo v souladu se skutečným podílem na vzdělávací 
činnosti. 
 
Provede prof. Z.Stuchlík, doc. J.Kovář,doc. P. Slaný, termín 15. 10. 20211. 
 

2. Organizační záležitosti 
 

a) Přijata paní Ing. I. Martáková 
- Zajišťuje realizace praxí studentů 
- Zajišťuje organizační aktivity MMT 
 

b) Vytvořen Tvůrčí tým zajišťující propagační aktivity FÚ – v souladu se Strategií public 
relations.  

 
3. Studijní záležitosti 

 
a) Akademický rok 2021/2022 zahájen v normálním režimu, při standartních 

bezpečnostních opatřeních. 
 

b) Výsledky přijímacího řízení:  
 
Na FÚ zapsáno (forma Bc.., Nav. Mgr. Ph.D.): 

- 1. ročník celkem 96 studentů (přijato 122) 
- 2. ročník celkem 11 studentů. 

 
Na FPF zapsáno (forma Bc.., Nav. Mgr. Ph.D.): 

- 1. ročník celkem 25 studentů (přijato 60) 
- 2. ročník celkem 34 studentů 
- 3. ročník celkem 35 studentů 
 

c) Výsledky závěrečných zkoušek (absolventi FPF): 
- Multimediální techniky (Bc.): 5 
- Teoretická fyzika (nav. Mgr.): 4 

 
d) Příprava kombinovaného bc. studijního programu MMT. 

 
Mgr. M. Petrásek dodá řediteli podklady do 15. 10. 2021. 

 
e) Podrobný popis zpráv pro NAN 

 
- Doc. P. Slaný připraví přehled nutných údajů a klíčových pokynů., 
- V roce 2022 bude nutno připravit zprávu o NMgr. MMT!! 

 
4. Věda a zahraniční styky 

 
a) RAGtime23  



- Průběh lze po vědecké stránce hodnotit jako velice úspěšný – účast skvělých vědců 
(R. Ruffini, M. Abramowicz, J. Miller, Rueda a další). Výborné bylo zpravodajské a 
propagační pokrytí díky pedagogům a studentům MMT především Tvůrčího týmu. 
Ředitel děkuje za významný podíl při organizaci R23 Mgr. D.Lančové, L.Poláškové, 
Mgr. J. Mudrovi, Ing. J .Malkrabové a T. Endrové. 
 

b) VR FÚ schválila všechny předložení návrhy. Dne 5. 10. 2021 bude návrh na akreditaci 
Habilitačního a profesorského řízení probrán na VR SU. 

 
c) Příprava studijní náplně doktorských studentů FU. Bc. T.Kapušová připraví 

harmonogram jednání se studenty o náplni a skladbě předmětů.  
 

d) Příprava evaluační komise: J.Rueda, T. Bulik, Cadez, (Lammerzahl). 
e) Návrh změny pravidel doktorských studií (náměstek Doleček) 

 
f) Modul 1 (Metodika 17+) FÚ přiděluje možnost návrhu 3 publikací. Výběr provede prof.  

Z. Stuchlík, doc. J. Kovář, Bc. T. Kapušová. Vyjít ze situace citovanosti na WoS. Termín 
15.10. 2021. 
 

5. Rozvojové programy 
 
a) Prorektor doc. G. Török představil přehled navržených rozvojových programů. 
b) Národní plán obnovy pro oblast VŠ. 

 
6. Public relations 

 
a) Strategie PR začala být realizována, pozornost je věnována přípravě propagačních 

programů a rozjezdu aktivit na sociálních sítích. 
b) Noc vědců – proběhla bez problémů, s větší účastí, než se očekávala. 
c) Gaudeamus – probíhají přípravy. Účast pouze na veletrhu v Brně 23. – 26. 11.  
 

7. Aktuality z Kolegia rektora 
 
a) Akademický den nebude 
b) Získali jsme HR Award, mohou začít přípravy. 
c) IGS priority, možnost podpory ERC grantů. 
d) Změna pravidel registrace majetku. 
e) Změna stravenkového systému od října. 

 
8. Různé 

 
a) Doc. P. Slaný a H. Černínová navrhují školení na elektronické tabule. Školení připraví 

(MgA. M.Zeman). 
b) Veškeré pohledávky ohledně tiskáren se řeší přes MgA. M. Zemana. 

 
 
Zapsala: BcA. Klára Jančíková 


